



Protokoll Styrelsemöte S07 2024-02-27

Närvaro:	Emma Haggren	Ordförande
	Joel Dahl	Aktivitetsansvarig
	Felix Vigren	Skattmästare
	Dag Hemberg	Informationsansvarig
	Ellen Engblom	Cafémästare
	Philip Nielsen	Källarmästare
	Alexander Anvin	Näringslivsansvarig
	Måns Bard Nilsson	Sexmästare
	Jesper Lundqvist	Studierådsordförande
	Rasmus Svensson	Øverphøs
	Jakob Gullin	Framtidsordförande
	Alfred Grip	Revisor
	Sofia Holmquist	Kårkontakt
	Axel Andersson	E-sektionens ordförande
	Ludvig Svedberg	
	Arvid Carp	
	Axel Svensson	

- §1 OFMÖ Emma Haggren förklarade mötet öppnat 12:15.
Dag Hemberg är mötessekreterare då Leon H Ingman är bortrest.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera:
- Ludvig Svedberg
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Val av justerare Jesper Lundqvist nominerade sig själv till mötesjusterare.
Mötet **beslöt** att välja Jesper till mötesjusterare.
- §6 Godkännande av föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet för **S06 (2024-02-20)** med de följande redaktionella ändringarna:
Under §6 Utskottsrapporter,
- lägga till rapport från Sexmästeriet
 - ändra förfalldatum från 15e mars till 19e mars under Skattmästeriets rapport
- §7 Information från kåren Sofia Holmquist gav information från kåren:
- Kåren står på campus!
 - Tentafrukost kommer delas ut nästa vecka!



- På fredag är sista dagen att nominera personer till ValFM!
 - Det är sista veckan att anmäla sig till styrelsesittningen!
 - Studieråd och OK: anmäl er till studentrepstacket!
 - Gå med i kollegier! Det finns en massa kul saker man kan göra och man får gratis mat.
- §8 Information från studierådet
Jesper Lundqvist berättade att SRD har varit på UUU (Utbildningsutskottets Utbildning för Utbildningsbevakare), med ett stort gäng D:are där. Det var väldigt givande, och de kommer ta med oss av det de lärde sig. Jesper berättade att det var också möte med programledningen igår, och att dom har pengar.
- §9 Information från kollegierna
ØPK Antalet platser på programmen ska öka! Max 20 till på D, max 8 till på C. Regeringen har pumpat in pengar i universiteten för att vi ska pumpa ut fler ingenjörer.
- SRX** Lite roliga saker! Suppleanter som studentrepresentanter ska tas bort från programledningen och institutionsstyrelsen vilket SRX och Kåren ställer sig emot. Kan hända att de kommer strejka, genom att inte rösta, mot LU så att det inte går igenom. Flera fall har gått upp i domstol angående sekretessbeläggande av tentor, då vissa lärare inte vill ge ut gamla tentor. Studieråden vet inte riktigt vad de ska göra om detta just nu. Sofia Holmquist förstärkte med att Kåren jobbar på det och att man också kan fråga dem om man undrar något.
- InfoK** Vi hade vårt första Infokollegiemöte! Det blev mest ett uppstart där vi lärde känna varandra lite, och diskuterade bl.a kickoff, hur vi vill göra med upplägg på mötena framöver, och började planera en gemensam inventarielista över info-relaterade saker (t.ex kamerautrustning).
- OK** Vi har diskuterat policy alt. riktlinje för entledigande. Den ska bli bättre och tydligare.
- §10 Ekonomisk status
Pengar finns *ish*. Felix Vigren berättade att vi tekniskt sett ligger över likviditetsgränsen om man räknar med kontanter, och att vi väntar på att företag ska skicka pengar. Det är fine.
- §11 Utskottsrapporter
Aktivitetsutskottet Vi har spelat mer brädspel och blood on the clocktower. Vi har bokat banor på victoriastadion för att börja ha badminton varje torsdag. Vi har bestämt vad för varor D-shopen ska skaffa först. Det har varit mer planering gällande LANet med andra universitet, samt för Greekend.
- Cafémästeriet** Vi har haft vår första brunch! Det var jättemysigt och trots att sexet åt upp allt bacon så fanns det gott om pankisar till alla <3



Informationsutskottet Filmarna har gjort klart stabens phuskte-mafilm och visat upp den på Skiphtesgasquen! Det behö-
vde bli en del omtagningar pga det som var korrupt men den
blev riktigt banger ändå <3 Utöver det har vi jobbat på som
vanligt, bl.a med att översätta styrdokument och insamling
av foton tänkta att representera de olika utskotten!

Källarmästeriet Vi har fixat. Bilen är mindre trasig, motorvar-
ningslampan lyser inte längre.

Näringslivsutskottet Vi har haft närK-skiphte, det var kul. Jag
och Rilde har fortsatt kinga loss med nollningsspons, snart
klara med ryggsäcken. Lunchföreläsning imorrn!! Möte med
Ericsson om nollningen i eftermiddag.

Nollningsutskottet Vi har hållit i phadderinfo och presenterat
årets nya phadderstruktur samt även öppnat ansökan att
söka phadder och vi kommer hålla intervjuer i början av
nästa LP. Vi har även visat upp vårt phusktema innan skiph-
tesgasque. Vi har snackat schema, löst spons, börjat ha mö-
ten med diverse utskott och sist men inte minst har vi haft
2 kickoffer med sexet och peppet.

Sexmästeriet Vi har hållt skiphtesgasque och eftersläpp! Vi har
även lagt massooooor med timmar och planering/prepp in-
för det. Ikväll ska vi även ha ett möte där vi planerar kom-
mande evenemang. Utöver det har vi haft kickoff med Sta-
ben.

Skattmästeriet Vi har försökt sätta in kontanterna / jobbat myc-
ket med hur vi ska få in våra kontanter på vårt konto. Vän-
tar fortfarande på alla företags betalningar.

Jesper frågade hur mycket kontanter det rörde sig om. Felix
svarade att det är ca 60 000 kr.

Studierådet Vi har varit på UUU vilket var väldigt givande. Det
var en stabil trupp D:are som kom vilket var fint att se.
Annars fortsätter vi studiebevaka. Det va studentprat med
programledningen igår, jag kunde inte närvara men fick en
snabb genomgång där kontentan var de har pengar det vill
lägga men vill få hjälp med vart de ska lägga dem.

Styrelsen Vi har gått på skiphtesgasque, kul! På fredag ska vi
hålla i en funktionärsutbildning med framtid och trivsel,
vilket är vår första. Idag är sista dagen att anmäla sig och
man kommer få en gratis sallad om man kommer.

Axel Svensson och Arvid Carp anlände till mötet.

Mötet **beslöt** att adjungera Axel Svensson och Arvid Carp.



§12 Omvärldsbevakning Arvid Carp berättade att E-sektionen har valt en ny sexmästare, Lisa Elmlund

Dag Hemberg berättade att Ungern har godkänt Sveriges NATO-ansökan och att vi troligtvis kommer vara officiella medlemmar inom några dagar.

Axel Svensson berättade att det har valts en ny premiärminister i Tuvalu.

§13 Stadfästade av phaddervalberedning Rasmus Svensson presenterade valberedningen bestående av staben och pepparna. Han berättade att valet för phadder redan utlysts men att enbart han själv har tagit del av inkomna ansökningar.

Alfred Grip undrade om det fanns en diskussion om att ha med en valberedningsrepresentant i valberedningen. Rasmus svarade nej.

Måns Bard Nilsson undrade om de båda Øverpepparna ingick i valberedningen. Rasmus svarade att det gjorde de.

Jesper Lundqvist undrade om valberedningsrepresentanter *behövde* ingå i valberedningen. Emma Haggren förtydligade att Policy för Val säger att phaddervalet är undantaget.

Alfred sakupplyste om att phadder inte längre är en kärnpost.

Mötet **beslöt** att stadfästa valberedningen bestående av:

- Rasmus Svensson
- Ludvig Svedberg
- Märta Holmquist
- Moa Samuelsson
- Loke Bahr
- William Rilde
- Thyra Zetterman
- Alexander Mamichev
- Aurora Shuti
- Axel Magnusson
- Casper Jensen
- Emil Johansson
- Gustaf Jensen



- Jacob Annefors
- Klara Högberg
- Linn Eripe
- Wilma Trollsfjord

§14 Val av funktionärer
inom Cafémästeriet

Philip Nielsen och Arvid Carp lämnade mötet.

Axel Andersson anlände till mötet.

Ellen Engblom berättade om de nominerade.

Ludvig Svedberg sakupplyste om att phadder fortfarande är en kärnpost.

Mötet **beslöt** att välja följande funktionärer i klump som:

Funktionärer inom Cafémästeriet

- Arvid Carp
- Philip Nielsen
- Sophia Kovalenko

Arvid Carp och Philip Nielsen kom tillbaka till mötet.

§15 Avsigelser

Ludvig Svedberg avsåg sig sin post som **DWWW-medlem**.

Mötet **beslöt** att låta Ludvig Svedberg avsäga sig som DWWW-medlem.

§16 Meddelanden

Rasmus meddelade att phadderansökan har öppnat och uppmanade folk att söka.

Axel Andersson meddelade att E-sektionen har ny sexmästare. Emma Haggren uppskattade att vi fick infon från E också.

Felix Vigren meddelade att det är brädspelskväll ikväll.

Joel Dahl meddelade att sista dagen är att skicka in tröjor och merch till tröjbeställningen är på torsdag.

Emma Haggren uppmanade alla att anmäla sig till funkisutbildningen.

§17 Övrigt

Axel Andersson berättade att E-sektionen ska ha bal, och att D-sektionens styrelse kanske kan bli anmodade som +1:or!

Alfred Grip påpekade att det ganska allvarligt att det är fel på styrdokumentet på GitHub, och att det bör kollas på. Rasmus Svensson instämde. Jesper Lundqvist undrade vem det ansvaret ligger på, och Emma svarade att hon ska höra med både Hampus och Leon om det.



§18 Veckans sus-quote alt. Dag gav veckans sus-quote:
gåta

'Jag är så fucking taggad på svartbärssylt'

– Leon H. Ingman, kl 03:59.

§19 OFMA Emma Haggren förklarade mötet avslutat 12:52.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Dag Hemberg
Informationsansvarig

Emma Haggren
Ordförande

Jesper Lundqvist
Mötesjusterare